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Mr, and Mrs. ROBERT A. BRIGHAM
1730 Gates Avenue
Manhattan Beach, California -

FRANK G. MILLER

ROBERT KAMYKOWSKL

10401 Mc Cormick Street
North Hollywood, California

HAYES SCHLUNDT
Apartment 6, 130 North Michigan
Pasadena, California (Temporary address)

Avenida Chapalita 1261

Colonia Chapalita

Guadalajara,

Jalisco, Mexico {Permanent address)

Dr. E, G. SCHNEIDER

Mrs. DELIGHT (E.G.) SCHNEIDER
2189 lake Marie Drive

Santa Maria, California

Mr. and Mrs, GENE 3., MANTLE
7120 Texhoma
Van Nuys, California

Mrs. DAVID (JOAN) HEINZ
415 Calle Granada
Santa Baroara California

Mr. and Mrs. GERALD J, FAY
1377 Raymond Avenue
Long Beach, California

L. €. HOLLIDAY
20325 Mason Street
Torrance, California

Mr. J. P. HAYVARD, 124 Mira Mar, Long Beach and
Mrs, JOHN W, HODGKIN, 5331 East Ocean, Long Beach, California,
have been unavallable for 1nterview due to Dbeing out of state
in constant travel status,
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Mrs, ELIZABETH MONICA ZWOLINSKI, 18712 Nordoff
Street, Northridge, California, advised that POPSCN is her
maiden name and that she is a widow. She has resided at
this address for 16 years. She stated she was a guest
at the Rosarita Beach Hotel, Puerta Valiarta, Mexico, during
March, 1968, but was not in Puerta Vallarta during October
or November, 1967. She continued that she travels extensively,
however, she does not utilize her maiden name. She related
that she has relatives named POPSON, but none with the
initials V.J. and she does not know V,Jd., POPSON.

on _5/14/68 . Northridge, California File #05_Angeles 44-157L

SA PAUL E. QUINN/dey | ' 5/15/68
by . Date dictated
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INVESTIGATION CONCERNING GINGER DAY

AND ANITA KATZWINKEL, WHOSE NAMES

APPEARED ON PIECE OF BARDBOARD RECOVERED
FROM TRUNK OF ABANDONED 1966 WHITE MUSTANG
IN ATLANTA, GFORGIA

The Atlanta Office of the FBI advised on April 11, 1968
that examination of the 1966 white Mustang bearing 1968 Alzbama
license 1-38993 on April 5, 1968, was conducted and a piece
of cardboard was located in the left rear well of the trunk.

On this piece of cardboard was written, "TGINGER DAY' ANITA
KATZWINKEL, 1535 Serrano, Apartment 6."

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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Date L /18/68

Miss ANITA LOUISE KATZIWINK®I, was contacted at her
residence of Apartment 9, 1727 North Garfield Place,
and after being advised of' the identity of the contacting
agents, she was interviewed regarding her knowledge of ERIC
STARVO GALT, GINGER DAY and SUE HARRIS.

At the outset of the interview, KATZUWINKEL was
shown two black white photographs of the person named ERIC
STARVO GALT, and was asked if she had ever seen this person
before or if she knew anyone who resembled him. She stated
she did not.

She then volunteered the information that she had
been listening to varicus news broadcasts regarding GALT, and
had heard that GALT drank beer and vodka and listened to
country and vestern music. She advised that GINGER DAY, also
known as Ginger Hance, favored beer and vodka and would listen
only to country and western ruusic.

KATZWINKEL was then asked 1f she knew any persons
who used the names of CHARLIE STEIN, RITA STEIN or MARTA BARINO
(phonetic). She advised that she did not.

KATZWINKEL was then asked whether SUE HARRIS had
ever made any obscene movies. She advised that one time HARRIS
told her she had made a nude film with LOU. KATZWINKEL advised
that LOU, whose last narme she did not know, was one of several
call-girls who worked for HARRIS.

According to KATZUINKEL, the film was made at HARRIS'
apartment located on Orange Drive, in Hollywood, California
and that LOU arranged the filming of it. It was at this same
apartment that HARRIS was arrested by the Los Angeles Police
Department for prostitutien. LOU and some other girls were
arrested along with her. KXATZWINKEL advised that HARRIS only
mentioned making nude films to her one time. This film was
made prior to the time KATZVINKEIL and GILGER DAY came to the
Los Angeles area. At the time it was made, LOU, her boy friend
JOHNNY BENELLI (phonetic), SUE HARRIS, and several other girls were

98
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working out of, and living at,HARRIS' apartment on Orange
Drive. HARRIS, at the time of her arrest, alsc worked out
of a bar located on Hollywood Boulevard, which 1s now known
as the Blue Bongo.

KATZWINKEL advised that she met LOU ont time during
November or December, 1907, at HARRIS' residence, Apartment
102, 1831 Gramercy Place, Hollywood, California. She des-
cribed LOU as follows:

Sex Fenale

Race White

Height 510" to 6!

Hair - Blond, long, shoulder
length

Age 22 years

Characteristics Very prettys intelligent;
possibly has some college
educations originally Irom
New Orleans, Louisiana;
and lives common-law with JOHIITY
BENELLI (pnonetic)

KATZWINKLL, stated she d4id not know if LOU and BENELLI
(phonetic) still reside in the Hollywood area. She did state
that although she never met BENELLI {phonetic), somehow she
received the impression that he is about forily years of age,
or at least a good deal older than LOU,

KATZWINKEL stated she was very close to SUE HARRIS,
and knows HARRIS kept records of all dates filled by herself,
or by one of the girls working for her. She would not accept
any dates from anyone unless they were known to her. These
records contain the custoner's name, which is always an alias;
his description, phonc number; residence; employment; the date
the trick was turned; and how much money the customer paid.
These records are kept in four boocks and on notebook paper.
One book is a small address book, and ancther 1s a recipe bock.
Thesc records are kept by HARRIS so as to give her an idea
how much money has been earned and who her customers are.

In addition to the above XATZWINKEL advised she never
made any obscene or nude films for HARRIS, nor did she believe
that GINGER DAY ever did.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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ANTHONY HARRISON, 2134 West View Street, Los Angeles,
California advised he played guitar at the Paul Vegas Club,
5510 West Hollywood Boulevard, Los Angeles until February 1968.
He advised that he was acquainted with ANITA KATZWINKEL and
GINGER NANCE only to the extent that he thought two girls by
those names were customers of the Vegas Club. He stated that
he had absolutely no information pertaining to either girl.
HARRISON advised that he had no information pertaining to any
person using the name of ERIC GALT, but he thought that the
person depicted in the artist conception received from Memphis,
Tennessee resembled an unknown caucasian male, whom he thought
he had seen as a customer in the Vegas Club. HARRISON stated
that the word "OLKAHOMBE" was completely unfamiliar to him
and when shown a photograph of a note bearing names GINGER DAY
and ANITA KATZWINKEL HARRISON stated he had no knowledge
concerning the note.

HARRISON advised that during the months of January
and February 1968, he had a partner playing guitar with him
at the Vegas Ciub. HARRISON stated that a male caucasian
using the name of ALLAN LEE and who had the true name of
ALLAN LEE STODDARD was from the State of Oklahoma and it
is very likely, he stated, that STODDARD was known to some
of the Vegas Club customers as "Oklahoma". HARRISON stated
that in February 1968, STODDARD reportedly left California
in order to refurn to his home in Enid, Oklahoma. HARRISON
stated that he had no further background information
pertaining to STODDARD and did not know his whereabouts.

HARRISON described STODDARD as follows:

Name ALLAN LEE STODDARD
Alias Allan Lee

Sex Male

Race Caucasian

Age 25 - 27

Height 5110" - 5r11"

100
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Weight 165 to 170 pounds
Hair Brown

Eyes Blue

Home Enid, Oklszhoma

HARRISON was shown artist composite drawings
received from Memphis, Tennessee and Birmingham, Alabama
and he advised that STODDARD did not look simllar to either
of the composite drawings.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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AT LOS ANGFLES POLICE DEPARTMENT

The following review of the records of Administrative
Vigg Division was conducted by SA HOMER E, YOUNG on April 25,
1960:

SUSAN LEE HARRIS was arrested on April 27, 1967 at
1757 North Crange Drive, Apartment 303, Los Angeles, California,
by Officers T, D, PIERCE, Number 10383, and C, ¥, CORBITT
Number 10424 on charged of 647 bt Penal Code (Prostitutioni. Also
arrested on this same date at the same apartment was KELLLE
O!NEIL, Booking Number 266210, on the same charges.

Officers received information that by going to
Apartment 303 (telephone 876-8672) that they could secure a
prostitution date. Officers went to this location on April 27,
1967 and were admitted to the apartment by HARRIS for the purpose
of having a prostitution date with HARRIS and O'NETL.

HARRIS was described as being a barmaid having Social
Security Number a female, white, American, 25,
bvorn | 576", 145 pounds, brown hair, hazel eyes,
Booking Number 266211,

The foregoing is contained on DR 67-485 099.

: SUSAN HARRIS was arrested on May 15, 1967 at 5:00 P.M.,.
along with LOUISE EMILY BENNETT at 1865 North Fuller Avenue,
Apartment 314, by officers C. F. CORBITT, Number 10424 and
T.D. PIERCE, Number 10383, on charges of 266i Penal Code
(Pandering) Subsection C.

Cfficers had received information that BENNETT, using
the name of LU TOMENY, was operating prostitutes at this location
as well as through the telephone number of 876-828% and was
located in the apartment of SUSAN HARRIS at 1757 North Orange
Drive, Apartment 303, Los Angeles. Also, that a 1965 Ford,
red four-door bearing California license SNT 829 was being used
by this group.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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Also located at this address during this arrest was
JOHN R. BONELLI who admitted to officers that he had been
working this group of prostitutes but that he intended getting
out of the business following this arrest,. :

The foregoing is contained on DR 67-4g6 812,

' It was noted that information had been furnished to
the police that the boyfriend of BENNETT's came in from Sazn Diego
periocdically in order to make collections from the earnings of
the prostitutes.

JOHN R. BONELLI was arrested by officers C, ¥, CORBITT,
Number 10424, and T,D, PIERCE, Number 10383, on charges of
2661 Penal Code Subsection C (pandering) on May 15, 1967 at
5:00 P.M,, at 1865 North Fuller Avenue, Apartment 314, Ios Angeles,
telephone 876-6518. At the time of his arrest, BONELLI furnished
an address of 603 North New Hampshire Avenue, Apartment 2, Los
Angeles. The name of JOHN R, BEFFEL, JR., was reflected as an
alias for this individual on this report.

The following descriptive data was set forth:

Sex Male

Race White

Nationality American

Age 35

Height 5r1o0"

Weight 150

Hair Brown

Eyes Brown

Birth data in Wisconsin
Employment Gardon Grove Home Reference Library

The foregoing is contained on DR 67-496 812,
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CHARLES J. STEIN, 5666 Franklin, advised he
did not know GINGER DAY, GINGER NANCE, ANITA KATZWINKEL,
SUE HARRIS, SUE FLIKIED, or TOM FLIKILD STEIN further
advised that he knew HOuhlng about a siip of paper with
the names of GINGER DAY and ANITA KATZWINKEL on it,or
how it got into the trunk of GALT!'s car.

STEIN observed a photograph of a Zenith portable
television set, gray and white in color, STEIN advised
that the television set{ looked like the set which MARIE
MARTIN had traded to ERIC GALT.

L/18/68 o Los Angeles, California .. . Los Angeles 4l-1574

SAs RICHARD H. ROSS and | .
FRANCIS G. KAHL/RHR/eb 4/18/68

by Date dictated
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Mr. JOHN REEVES, Chief of Security Officers,
Paramount Pictures Corporation, 5451 Marathon Street,
Hollywood, California, advised by phone that the Paramount
Pictures Corporation and the Desilu Studios had been pur-
chased by the Gulf-Western Corporatlon and the two studios
had been merged effective August of 1967 and the firm was
now known as Paramount Plctures Corporation. The former
Desilu Studios located at 780 North Gower Street, Hollywood,
had telephone number 469-5911, and up until just the past
few weeks a person ca.llJ.nfr this latter number would be
brought into the Paramount Pictures Corporation switchboard,
and channeled to the proper department. Recently the
telephone number has been changed and calls now are made
through 463-0100.

During 1967, the Desilu number of 469-5911 would
have been a good number. He, however, from available
directories did not identify an extension 125 as being in
existence on the Desilu switchboard or later on the Para-
mount board following the merger. He suggested that inguiry
be made in the Data Processing Department of Paramount
Pictures and also with the Chief Telephone Operator who
might furnish any additional information concerning a
possibility of an extension 125 being utilized.

My . REEVES said that he had no persogl kowledge
of anyone by the name of VINCE, having been employed in the
Data Processing Department at the old Desilu Studios or
the Paramount Studios.

on_ UB/15/68 .+ Los Angeles, California g # Los _Angeles LL-1574
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LUCILLE JACKSON, Chief Telephone Operator, Para-
mount Pictures Corporation, 5451 Marathon Street, Holly-
wood, California, advised by phone that neither the Para-
mount Pictures Corporation nor the recently merged Desilu

- Studio Corporation had any extension 125 past or present
which was utilized if someone called the number 469-5911,
an old Pesilu Studio number and ask for extension 125.
She explained further that there was an extension 125 off
the Paramount board, however, it went to Stage 5 and that
persons could call out from that extension but the
operators on incoming calls did not ring calls into that
extension.

JACKSON said that she could not identify anyone
by the name of VINCE, an IBM operator, who may have been
assoclated in any way with the Data Processing Department
at the old Desilu Studios or at the Paramcunt Pictures
Corporation.

4/16/68  ; Los Angeles, California . 4 Los Angeles Ll-157h
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ANGELA ROBERTS, Data Processing Department, Para-
mount Pictures Corporation, 5451 Marathon Street, Hollywood,
California, advised by phone that she recalled that VINCE
STELLY was employed a couple of months in the Fall of 1967
in the Data Processing Department at the Desilu-Paramount
Studios. He would normally have been reached on phone
number U469-5911, Extension 725, He worked a later night
shift briefly and was released for not showing up for work
on a regular basis. Her personal descriptive recollection
of VINCE STELLY was as followus:

Sex Male

Race Negro

Age 30-35

Height About 5t 10"

Weight 180 pounds

Build Well build figure

Hair Dark

Eyes Dark

Complexion Very light, but did not look
too much 1ike a Negro.

He claimed to have been formerly employed by Liquor Whole-
sale Outlet in Culver City, California and had been an
IBM operator in the past.

ROBERTS said she recalled VINCE asking her on
one occasion as to whether she knew a mutual acquaintance,
MARGE MESSENGER, who apparently had worked at the Liguor
Wholesale Qutlet at the time VINCE claimed to have worked
there. MESSENGER's husband BUDDY MESSENGER, now deceased,
was a former film producer at Desilu Studios. MARGE MESSENGER
was Jast known to be residing in the Playa Del Rey area of
Los Angeles and from what VINCE had said, she might possibly
be well acguainted with VINCE. '

on__ U/16/68 4 Los Angeles, California .4 Los Angeles 44-1574
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Mr. RAY STRUCK, Data Processing Department,
Paramount Pictures Corporation, 5451 Marathon Street, Holly-
wood, California, advised by phone that he recalled that
during the Fall of 1967 there was an employee in the Data
Processing Company by the name of VINCE STELLY who could
have been reached by calling 469-5911, Extension 725. This
extension went into the key punch operators room and that
while STELLY worked on Univac Equipment, he could have
been classified as an IBM operator. STELLY was employed
only a short period and according to available records in
the processing department, resided at 4434 Fifth Avenue,
Los Angeles, California, telephone 291-8375.

STRUCK described VINCE STELLY as:

Sex Male
Race Negro
Complexion Light
Height 5t 11"
Age 28-30
Weight 170-180
Build Slender

He suggested a check of the payroll records for further
data. '

on_ U4/16/68 .t _Los Angeles, California pile # Los Angeles 44-1574
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Records of the Paramount Pictures Corporation,
5451 Marathon Street, Hollywood, California, disclosed that
VINCENT DE PAUL STELLY, Social Security Number |
had been employed by the Paramount Pidures Corporation
September 18, 1968 as an equipment operator in the Data
Processing Department and was terminated October 10, 1967
for failure to show up for work. He furnished an address
of U434 Pifth Avenue, Los Angeles, California. No phone
was listed in the payrocll records. A W-2 Form sent to him
following his termination of employment carried the samne
address. The person listed to notify in case of illness
was CATHERINE STELLY, of the same address, mother.

On_ 8/16/68 . Los Angeles, California  pje # Los Angeles 4l-1574

by _ SA LESLIE F, WARREN/yfs Date dictated _ 4/16/68
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INVESTIGATION CONCERNING MATERIAL
LOCATED IN 1966 WHITE MUSTANG
ABANDONED IN ATLANTA, GEORGIA

Included in material located was a portion of what
appeared to be classified advertisement from a newvspaper,
Also included were bed linen which bore laundry mark 20R-3.

The following investigation was conducted regarding
the above items.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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Investigation was conducted to ascertain the name and
date of the newspaper from which the two classified advertise-
ment scraps had been taken. In doing so, Mrs. CARLTON SHAW,
Carliton Shaw Realty, 13025 Ventura Boulevard, Studio City
California, telephone ST 8-7631, was contacted on April 18,
1968, as that firm had an advertisement appearing in one of
the scraps.

: Mrs. SHAW advised that their advertisement was in
the Los Angeles Times on November 19 and December 3, 1967.

Inspection of library copies of the Los Angeles
Times, Times Mirror Square, Los Angeles on April 18, 1968,
developed that these scraps of newspaper were taken from the
Los Angeles Times dated Sunday, November 19, 1967, pages
51, 52, 53, 54.

The December 3, 1967, issue was eliminated as the
advertisement pertaining 525 South Alvarado, in that issue
vas not immediately preceded by the adveritisement pertaining
to 6326 Lexington, which was the case on the scrap of paper
recovered in the Mustang.

- The following investigation relates to investigation
at the address of 626 South Alvarado, which is one of the
addresses appearing on these scraps of newspaper.
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On April 16, 1968, FRANK T, WOOD, Manager of The
Palms Wilshire, 626 South Alvarado Street, Los Angeles,
California, advised that he has been manager since November 27,
1927, but prior thereto he was relief manager since April 1,
1907 .

When asked if he had any knowledge of any person
named ERIC STARVO GALT, WOOD advised that he had none except
that he may have heard it over the radio or television in
connection with the murder of MARTIN LUTHER XING. WOOD advised
that no person with that name is presently a tenant at
this address and that this name was not recognized as that of
any tenant since November, 1967. He said that he would make
a check of the hotel's records in this regard,.

When WOOD was furnished a description of GALT, he
said that he could not identify any person on the basis of
it, tenant or otherwise.

On April 18, 1958, WOOD was recontacted and he
advised that a search of his hotel reccrds, which go back to
January, 1957, developed no information that ERIC STARVO
GALT or any person named GALT was a tenant at The Palms
Wilshire,.

WOOD said that subsequent to April 16, 1968 he
had spoken to ANN SMITH who was manager of these premises
prior to November 27, 1967, but she had no knowledge of the
name ERIC STARVO GALT and could not recall any person
fitting the description which he (WOOD) had given her.

. WOOD was shown photographs of GALT on April 18,
19€0, with eyes open and with eyes shut, but he said he
could not identify them.

L /16/68 _
5 4 /18/68 . Los Angeles, California
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FAYE BERNARD, Manager, Avalon Cleaners and Laundry,
Incorporated, 56€2 Hollywood Boulevard, made available a
double entry ledger, Standard Blank Book Number 66,which
contained records of the laundry customers covering the
period from August 7, 1967, to April 18, 1968. A review
of' the records disclosed the following entries:

bate Ticket Date
Received Number Customar Flatwear Finish Picked Up Cost

12/4/67 30826 GALT L3 —~— 12/21 1.64
12/15/67 31053 GALT R F7 12/22 1.52

The following additiconal records were located:

Receipnt number 30826 for wearing apparal rate
section and customer receipt sec¢tion of laundry list with
GAIT written on it.

Receipt number 31053 for wearing apparel rate
secbion, flat rate section, and customer receipt section
with GALT written on it.

FAYE BERNARD advised that all flatwear and finished
laundry were marked with a Thermo Seal Marking Machine. She
advised that all marking and laundry work was done at Avalon
Cleaners and Laundry, Incorporated, main plant at 3020 Hines
Avenue, Culver City, California. She further stated that
the plant records would reflect the color of tape and laundry
mark number given to a particular customer’s laundry on any
gir=n day.

BERNARD was showm & photograph of ERIC STARVO GALT.
She advised she was unable to identify the photograph as a
person who had been a customer at the Avalon Cleaners,

.

On

by

1 /18/63 Los Angeles, California Los Angeles LL-1574
at File #

SA's RICHARD H, ROSS and
FRANCIS G, KAHL (RHR:jmk)
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FRED BACK, Ouner, Avalon Cleaners and Laundry,
Incorporated, 3020 Hines Avenue, advised thatl ne used four
Therno Scal Marking nachines at his laundry nlant. The
machine serial numbers werec obtained:

Serial Model
Nunmber Mumber

Machine number one 32192 H5L4
Machine number two 31500 H5L4
Machine number three 32190 H5LA4
Machine number Tour 32189 H5LY

Samples of launcry mark 20R-3 were obtained from
all macnines,

BACK adviscd that the Avalon Cleaners and Laundry,
store number 20, located at 5662 Hollyuood Boulevard, was one
of 25 Avalon stores wherce laundry was picked up for processing
a2t the main plent, and that this particular sfore was assigned
the code number 20. BACK advised that all Thermo Seal Laundry
Marks for this store would begin with the numeralgs 20.

BACK further advised that laundry list receipt ticket
number 31053 for store number 20 reflected that finished
lavundry and flat lavndry nad been chceeked into the main plant
and marked on December 18, 1967. BACK advised that all laundr
vas logged for store 20 according to receipt number and that
receipt number 31053 cshows that the flatwear laundry mark was
20R-3, which was printed on white tape,

BACK advised that the letter R and the white tape
are uscd as a means of cneclking the particular day work is=
done and the numeral 3 is the lot nurmber given to each sevarate

bundle of laundry from a particular store.

1k
1/18/68

SA FRANCIS G. KAHL and
SA RICHARD H. ROSS/FGE/Int . L/18/68
. Date dictated
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BACK advised that the flatweal procesged on
Decenber 18, 1967, cost $.38 and would indicate that two
sheets were proces cd BACK stated shesets cost $.19 each
and pillowcases cost 5.09 each to laupaur. BACK further
adviged that the Tinished laundry cost .14 which would
indicate six shiross uwere orocesgcd accordxnb to price lists
in effect at that time.

BACK Turnished one Piece Count Lea*er, labeled
Laundry Prices and Count, covering the period May 14, 1963,
to April 18, Tﬁ68, which shows on pace 108 that on December
18, 19067, dhltC Thermo Seal tape was used with the code letter
R on flatworx,

BACK also Tfurnished one lot 1 ledger for color
riiing tapes, which shovus on page 62 n Decenber 18,
o?, whﬁtc Thermo Seal tope with code ¢ct r R was used on
atwear laundry.

BACK also Turnished one Ledger
inven tor for store number 20, Hollyviood
3 VA

December 2C, 19567, whieh chows that 1~unury
for Tauwea" leundéry uas priced to theée cus
was mariked 20R-3. Also rcceived on h;~
wear lauvndry priced to the cusicmer at §l
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INVESTIGATION AT NATIONAL DANCE
STUDIO, LONG BEACH, CALIFORNIA,
WHERE RAY ATTENDED CLASSES DECEMBER,
1967 TO FEBRUARY, 19683

During the course of the investigation to determine
background of JAMES EARL RAY it was ascertained that he
probably attended some dance school in the Los Angeles area.
Through a telephonic survey of the various dance schools
throughout the Los Angeles area it was determined from
Mr. RODNEY ARVIDSON, owner, National Dance Studio, 2026
Pacific Avenue, Long Beach, California, that ERIC GALT
enrolled at this school during the first week of December,
1967 and took lessons until approximately February 12, 1968,

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL BUREAYU OF INVESTIGATION

Date 4/1 7/68

SHARCN RHOADS, employed at Charter Title,
9033 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, was
interviewed by SAs GEORGE E. AIKEN, Jr. and E. RHEAD
RICHARDS in the vicinity of her employwent on April 16,
1968, at which time she advised as follows:

She stated that she was employed on a part-time
basis as an evening dance instructor at the National
Dance Studio located at 2026 Pacific Avenue, Long Beach,
California.

She stated that she recalled one ERIC S. GALT
as a former student whom she instructed. She stated that
as she recalled, GALT was her dancing pupil from about
the first week in December 1967 through approx1mately the
middle of February 1968.

In recalling GALT, she offered the following
information concerning him:

She said that GALT was a very neat person and
that he dressed immaculately, often in expensive clothes.
He always appeared at the dance studio cleanly shaven,
wearing white shirt and tie, and either a sport coat
and slacks or a suit. She stateéd he also owned an
expensive looking pair of alligator loafers, which he often
viore with a sport suit. ©She stated that his hands were very
well kept, and his nails may have been professionally
manicured, but she could not state this with absolute
certainty. She stated, however, that she had never seen
his hands soiled or his fingernails dirty. His fingernails
vere well filed and trimmed and were worn short and neat.
She stated that he was left handed inasmuch as she had
noticed him on two occasions writing, and at the time she
observed hlm writing, she made a mental note that he was a

"south paw."

4 4/16/68 , 1os Angeles, California il # Los Angeles 44-1574
n a
SAs GIZORGE I, AIKEN, Jr. and

rs "E. RHEAD RICHARDS/GEA/eb L4 /17/68
by Date dictated
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GALT was very 1ill at ease in crowds and gave
her the impression that he prefers to be either alone or
with no more than one other individual. He was an
introvert and was very hard to converse with. ©She stated
that in the approximate two months that she knew him,
only towards the last did he feel confident enough with
her that he would Jjoke with her. She stated that toward
the end he showed somewhat of a humor, which she believed
very few people knew he had. He was always ill at ease
around others and could not relax while in conversation
with any other individual. He always fidgeted, pulled at
his ears, played with his hands, and locked in every
direction but at the person with whom he was conversing.
She stated that he smiled with a one-sided smile and that
he smiled very infrequently.

He would never talk about himself, but in general
conversations she was led to belleve that he came to Los
Angeles from Mexico, possibly around Mexico City. He told
her that he was unemployed; was a former merchant seaman;
that he wished to return to sea, and that he received
sufficient proceeds from the sale of a bar that he could
"get along without being gainfully employed.”

RHOADS stated that she was of the opinion that
GALT entertained the thought of asking her for a date on
many occasions, but his backwardness prevented him from
actually doing so. During the dancing lessons he always
centered his conversations around dancing techniques and
never talked in general terms about himself. She believes
he was a Southerner, and she recalled that possibly the
first or second week during January 1968, he did not attend
dancing instruction, and upon his return, stated that he had
visited a brother in the State of ILouisiana. RHOADS stated
that during the two month period that she knew GALT, he
changed residences twice in Hollywoocd, California. She
at no time assoclated with GALT socially. She was not
acquainted with any of his associates, and through
conversations, GALT told her that he had no particular
"nobby . "

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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She stated that GALT seemed to conmpensate for
his social inaptness by his attire and placing his
schedule on precise projects which he was participating in.

As an exanple, she stated that GALT took dancing
lessons she believed to overcome some of his shyness. He
pursued the dancing lesscns quite vigorously, doubling up
on the number of lessons normally taught per week so as to
take the maximum number of lessons in the shoritest possible
time. He abruptly qult dancing, telling her that he had
enrolled in bartending school and was having a conflict in
his schedule.

RHOADS was of the opinion that he had toyed with
his dancing lessons sufficilently to satisfy himself and
was "running off on another tangent." She also stated
that GALT was not sufficiently busy she believed to have not
pursued both courses, because GALT told her that he slept
rather late, had lunch, toock a nap in the early afternoon,
wvent to bartending school in the late afternoon, and would
then attend dancing lessons in the early evening. This,
he explained to her, was his typical day, which was not a
busy, productive, or strenuous one in her mingd,

She stated that GALT was very slow in his mental
processes. He offen did not understand Jjockes  and did not
react favorably to a friendly gesture extended to him,

RHOADS stated that during one conversation with GALT she

nade mention that it was odd that he did not wear any

jewelry, that is ring or watch, since he was so well dressed
otherwise. GALT replied that he detested jewelry of any sori,
and to her knowledge, she never saw him wear a watch, ring,

or cuff links, or any other items of Jjewelry.

RHOADS could remember nothing elgse of the
mnammerisms, background, evc. of GALT. She stated that GALT
was a white male, weighing about 165 pounds. She stated
that he had brown hair; was in his middle 30s3; had a medium
complexion, and spoke with a Southern accent. She stated
that from his diction she believed him to be high school
educated. To her knowledge, he spoke no foreign language.
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His hair was short but not a flattop or Butch haircut.
She stated that she could not recall whether or not he
had a part in his hair but for some reason doubted that
his hair was parted. His eyes tvere described as pretty
and blue in color.

She stated that should she remember any further
information pertaining to GALT, she would immediately
contact the Los Angeles Division of the FBI.
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bate  4/18/68

PATTY HARRIS, 2027 Junipero Avenue, Long
Beach, California, GE é-9 Ql, a student at Long Beach
City College, telephonically advised she was formeriy
employed as a dancing teacher at the National Dance
Studio at Long Beach and had as a student, ERIC GALT.
She stated that as she recalls he had a course of some
50 hours, and she taught him on the average of about one
hour a week for about a month and a half during the early
part of this year. He did not finish all of his dance
lessons.

During this period, on several occasions, she:
and he discussed Mexico in general.., He told her that he
was from Mexico and that he had a business there with
someone else. She sald he said he was in business with
g friend. He told her something about being in the Los
Angeles area to attend school but that he had not obtained
any employment. He told her that he intended to refturn to
Mexico.

She sald he haed a very limited knowledge of the
Spanish language, In their discussions, he indicated that
he had been in Mexico City and to Cuernavaca, Mexico. He
did not tell her where his business was nor where he was
living in Mexico.

Through conversation, he indicated that at least
on one occasion he had visited a night club in Mexico City
known as Senoryel (phonetic), which she also has visited.
She stated that this nignt club had three separate rooms
or lounges with different types of music in each., She
stated that she thought he was in his early 30s and about
518" or 5'9" in height. She noted that she is 5!'5" herself
and did not regard him as too much taller than she.

She advised that she did not date GALT herself
nor does she know anyone who did date him or had any social
contact with him,
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She said she believes that ROD, the owner of
the dance studio, at one time or another had told her
that GALT was a restaurant ouner.

She stated that she could not recall if GALT
smoked but believes that on several occasions she smelled
liquor on his breath.

She stated that she would be agreeable to being
re-contacted concerning this matter, and this was the only
information she could recall at this time concerning GALT,

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FD-302 (Rev, 4-12-64)

"DERAL BUREAU. OF INVESIIGA&

;L" Date 11-/2 9/68

JOHN F. PRICE, manager cof the Time Out Cafe
located at 2054 Pa01flc, several doors north of the
National Dance Studios, advised that during the months
of December 1967 and January 1968, as he recalled, an
individual who appeared identical with JAMES EARL RAY
appeared at his bar about two or three times a week.

This individual, according to PRICE, always appeared at
the Time Out Cafe alone and sat alone. He was a good
tipper; dressed well, and in conversation with people
always talked about dancing. PRICE stated that he firmly
suspected that this individual was attending dance lessons
at the National Dance Studios several doors south of the
Tlme Qut Cafe.

PRICE stated that, as he recalled, this individual
always wore a dark tie and opn occasion was invited by
other patrons of the bar to enter a game of billards or
shuffieboard, always declined the invitation.

PRICE stated that this individuval always
entered the bar on foot, and he, PRICE, never saw a
vehicle which this individual might have driven.

He stated that this individual had a Southern
drawl, or perhaps more actually a country boy manner of
speaking.

PRICE could furnish no further information about
this individual. He was shown photographs of JAMES EARL RAY,
at which time he stated that he was certain that RAY was
the individual who appeared at his bar during December 1967
and January 1968

on  4/26/68 .  Long Beach, California Los Angeles LL-1574

File #

\)J,ms GEORGE E. AIKEN, Jr. and

'E. RHEAD RICHARDS/GEA/eb Date dictated L4/29/68
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INVESTIGATTION AT INTERNATIONAL SCHOOL
OF BARTENDING, 1.0S ANGELES, ATTENDED
BY6gAY FROM JANUARY 19, 1958 TO MARCH 2,
19

During interviews of the personnel at the National
Dance Studio, it was learned that RAY might possibly have
attended a bartending school somewhere in the Los Angeles area.
Investigation subsequently determined that RAY had attended
bartending school at the International School of Bartendlng,
2125 Sunset Boulevard, Los Angeles.
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Date 1#)17/68

TOMAS LAU, Director, International School of Bar-
tending, 2125 Sunset Boulevard, advised ERIC GALT was not
Tluent in Spanish and could only say a few words in Spanish.
These words, however, were correctly pronounced by him.

IAU stated he now recalls that GAIT had mentioned to him
that he had lived in Puerto Vallarta, Mexico for about three
years. The exact dates of this residence are unknown,

TAU could not recall GALT ever mentloning the reason he had
been living in Mexico.

LAU stated he thought it rather peculiar that someone
would sperd three years in Mexico and would not take the trouble
to learn the language. He never questioned GALT in this regard.

Qn _ 4/16/68 at Los Angeles, California _ pile # Los Anseles 44-1574

SA BILLY. DALE HUBBARD and

by _ SA JAMES R. PACE JRP/nmb Date dictated 4/16/68
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Date " L/16/68

RICHARD GONZAIES, 120L North Manzanita was intervieued
at his residence at which time he furnished the following
information:

He advised he is a former student of the International
School. of Bartending, 2125 Sunset Boulevard, Los Angeles,
California at the same time that ERIC GALT, known tec him as
ERTC, attended the school. He stated they both graduated fron
the gchool on the same date and he has not seen GALT since.
During conversations with GALT, while atterding school, he
learned from GALT that GALT had lived in Mexico for about
three years, the exact dates and places unknovin, GALT claimed
to have goiten along well with Mexicans, liked Mexico very
much and planned to return there to live.

On the date that graduation took place, in response
to a question from TCONAS LAU, Director of the above school,
ag to what he, GALT, planned to do, GALT stated he was going
to go to Birmingham, Alabama to visit his brother for about
two weeks, He did not mention the name of his brother or his
exact address. He indicated he would possibly return to Los
Angeles after this {riv to Alabama. GALY indicated he had been
& chef in the rizrchant marine, sometire in the past, serving
on seagoing vessels. GALT never nmentioned any other type of
employment or members of his family but did imply he had been
married once though was not presently married.

At the bartending school, GOIZALES found GALT to be
very quiet and one who kepl to himself. He was alsco quite slow
in mastering the bartending school curriculuwn and often displayed
nervousness. GONZALES stated he thinks that GALT is right
handed.

GONZALES stated that GALT never mentioned any wonmen
and it was not known whether he drank much. He did not smoke.
GONZALES stated that GALT usually wore a business sult to school,
however, gave the appearance of one who felt ill at ease in such
clothing and it would be nore fitting to his personality for him
to wear more casual clothing.
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GONZALES stated he never gaw GALT's car and he
was led [0 believe that GALT usually drove his car to school.
GONZAIES stated however that on at least one occasion did not
drive his car to school because he, GALT, had allegedly lost
his bpillfold, which contained his driver's license and it was
not known if this billfold was ever recovered.

GALT claimed the reason he was taking this bartending
course was because as a chef he had cccasion to serve cocktails
on board ship. He stated he did not feel gualified to mix
these drinks properly and so was taking this course.

Concerning descriptive information on GALT, GONZALES
furnished the following information:

He stated GALT never used profanity and talked like
a fairly educated person. GAIT was not observed wearing any
rings although did wear a watch which had no distinguishing
characteristics. He usually wore a short sleeve with his
business suit and no tattoos or scars were observed. GALT's
hair was brown with some graying on the sides GONZALES stated
that GALT wore dark brown wing tipped shoes and had a slight
southern accent. He stated GALT had a medium frame although
somewhat of a large stomach. He never mentioned being in the
military and did appear to know a fw words in Spanish and
what words he did say in Spanish were correctly pronounced.

GONZALES stated that within the next two weeks he
is going to move to Oakland, California and will be taking up
permanent residence at 1640  sixth Avenue, Oakland, California.
He stated that his mother, Mrs. NINA GONZALES, who lives at
1625 Sixth Avenue, Oakland, California, telephone 832-3723, will
always know his whereabouts.
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PSYCHOTOGICAT, TREATMENT RECEIVED BY
JAMES E. RAY IN LOS ANGELES DURING THE
PERIOD NOVEMBER 27, 1967 TO DEVEMBER 14, 1967

On April 19, 1968, Dr., MARK O, FREEMAN telephonically
contacted the Los Angeles Cffice of the FBI stating he believed
he had information regarding JAMES E, RAY and desired to be
interviewed,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIO!

Date _April 19, 1968

Dr. MARK O, ¥REEMAN, Ph.D., Clinical Psychologist, was
interviewed at his residence, 227 South Redford Drive, Beverly
Hills, California, Aoril 19, 1968, at which t ime he furnished
the following information:

On November 27, 1967, he received a telephone call from a
JAMES E. RAY, who sald he wanted to overccme his shyness, gain
sccial confidence, and lesarn self=-hyonosls in order that he could
relax, sleep and learn to remember things better, As there was
an open appointment that afterncon, an anncintment was made for
RAY to come to the doctor's office, 9952 Santa Monica Boulevard,
Beverly Hills, at 5:00 p.m,.

RAY did repor® for the scheduled avpointrent on November 27th,
at 5:00 p.m. Dr. FREZMAN exhibited a leaf from his consultation
noteboolr (avproximately 3"x5" in size), on which he said he had
made some notes reparding RAY on the occasion of theilr first
anpointments This notebook page contained the name JAIS T, RAY;
address, 1535 Norih Serrano; tclevhone [[69-8096; and notations
indicating the patient was single; had said he was from Tast S,
and had worked on boats on the Mississipvpi River, Born|

In this first avocintment and in subsequent avoointnentis,
RAY had very little to contribute about his personal family back-
ground. He said that he was unemvloyed. That he had worked as
& cock on a Mississiovpl river steamsr, but did not like the work,
so had quit,

The doctor said he got the imvression that RAY was an early
riser, as he wanted carly apnointments, wners ever possible., He
also usually arrived at the office early, considerably ahead of
his schedulcd avpointmsnt time, He was not "shaky," when he arrived
for the early morning appointments, Mo indications that he was
sufTerii; from'nang-overs," on those occasions,

RAY had no physical distresses. No headaches., Was in excellent
health, trim and handsome. He gave no Indications of being vsychobtic
or of belhg plasued with neuroses. Impressed the dochor as having
an average Iintelligencz quotient, No evidence of any deen animosity.
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Although he gave his birihdate as March 10, 1928, on the occasion
of their first avpvpointmsnt, RAY impressed the doctor as being "young
and immature,"

In consultations subsegquent to thelr first meebting, the doctor
stated he felt that he and RAY developned a good rapports. RAY repeated
his recuest that he wanted to overcome his shyness, and galn soclial
confidence so that he would be able to talk to people, He was usually
placid, ccoper=ztive, easily led in conversations, and did not fight
against the doctor as some of his clients do. During either the second
or third visit, the doctor asked RAY If he had any "deep dark secrets
that he wanted to get off his chest.," The doctor said he usually asks
this question to determine if his clients have any criminal background
or any sexual problems or aberatlons., He saild that RAY answered in
the negative, and gave him no reason to doubt his answer,

RAY indicated he had read a lot of books on hyonosis. According
to Dr, FREEMAN, "RAY had t he old vower i1desa of hynotism, That is that
you can o arsund looking peowle in the eye and can hypnotise them and
make them do what yiu want them to." In subseouent anpointments, Dr.
TREZEMAN placed RAY in a hypnotic state, He szaid he would have RAY lie
dowm on a couch in his ofTice, and stare at a 1little spiral on the
ceiling. Then tho doctor would talk to him, He was a very ant subject
for hyovnosis. Very eazer, and very cooperative. He was an excellent
hypnotic subject. He was likeable, and polite, He was making vrogress
in cvercoming his shyness. At ths conclusion of each ssssion, he thanked
the doctor for his assistance; and indicated that he was satisfied with
the progress he was making, He was lsarning to calm his body down, and
overcome nervousness, 2 nd shynsss, He usually did what the doctor wanted.

The doctor had no recollection ofmmy particular habits or hobhies
thet RAY misht have had. He did not recall any scars or psculiar
physical characteristics that made any special Impression on him with
rezard to RAY. He had no recollection of any discussions regarding
sperts, although thelr visits woere during the height of the football
season and the start of t he basketball secason. He was neat, and to
the best of the doctor's recollection, usually wore a suit coat, without
a tie. Two photogravhs cf ERIC GALT (with eyes open and eyes closed)
were exhibited tc the doctor, who said they were excellent likenesses
of his patient, JAMES E. RAY.

The doctor pointed out in his professional avpointment book, entries
for JAYLS E. RAY covering six avpointments and a seventh entry which was
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erossed through, These avpointment dates and t imes, as noted in
professional anspointment bock, were:

Novembher 27, 1967 5:00 P.mm.
November 30, 1967 10: 00 a.m,.
December b, 1967 9: 00 a.m,
December 6, 1967 10: 00 a,.m.
December 11, 1967 3:00 pem.
December 1lh, 1967 10: 00 a.m.
December 18, 1967 3:00 DeMa

This latter appciniment (12/18/67) was the one with ths line
through it. The doctor recalled that RAY had telephone him at the
office, after making the apvoiniment for December 18th, and told him
that he wo»ld be unahle to come to the office for thes avpcintment as
he had received information from his breother, that ths latter had
"found & job for him in the Merchant Marine in New Orlsans, Loulsiana,"
The doctor is not sure of the date or time that RAY telephone to
cancel this last avpointment; but feels sure that it was sometime
after their 10:00 a.m. appointment on Decemboer 1l 19568,

Dr. FRIZMAY saidthat RAY paid in cash, $25.00 per visit. Except
he has the recollection that RAY sent him a money order(he believes it
was & postal money order) for the final 25,00 vayment.

Concerning his own personal history backsround andé professional
training, Dr. ™MEZZMAN advised he had his colleze training at the
University of Illinois (where he 'had a mincr in Zoology), the University
of Zurich, and graduate study at the University of Soubthern California.
He said he was an agent in the Army's counter-intelli-ence corps in
Burope during World “ar II, WYe is married, and has two children (a son
and daughter) living with him. In addition tc his travels and studies
in Zurone; he has travelled in Javan. His office is located at 9952
Santa ¥Monlca Bounievard, Beverly Hills, California, and his officse
telephone nuwmber is CRestview 6-2L12., The docter said that many of his
patients come to him a referrol from Mr. ¥MZILVIN POVERS of the Wilshire
Book Company on the Sunset Strip In Hollywood, Galifornia; which he
discribed as a publishing house that pvublishes numercus titles in the
field of gelf-hypnoslis. It was his recollection that RAY had indicated
he had read some of these books and that he had been referred to the
doctor from that socurce, : '
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The doctor concluded by stating that JAMES E, RAY came to him
seeking psycholozsical help in the nature of self-hyonosis to gain
confidence, overcoms shyness, learn to sleep better, and to be able
to talk to peovle, Following each session, he was instracted to go
home and practice the methods of relaxation they had gone over in
the office, He was shy, introverted, and withdrawn, but not psychotic
or plagued with any deep seated neurcses, Although he indicated he
was unemployed, he never seemed to lack money Lo vay in cash for his
consultations during the veriod of their appointmentse. "When he
called to cancel their last appointment, he indicated he was going
to New Orleans to accent a position his brothesr had obtained for him;
but he told the doctor he hoped they would meet again sometinme.
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POSSIBLYE EMPLOYMENT OF RAY IN
THE 5 ANGELES ARE

On application for admission to the International
School of Bartending, 2125 Sunset Bcoulevard, lLos Angeles,
RAY listed & prior emcloyment as Mr, WILIER, 751 South
Figueroca, Los Angeles, with a salary of 350.00.

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176



FR-302 (Riv, 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 5/17/68

R. J. VUEILSR, Owner, 0ffice Building, 751 South
Piguerca Street, furnisned the folloving information:

Miss L. J. KBLLY, Secretvary to Mr. WEILER, handles
the hiring and paying of all employees. WEILER does not have
personal contact with the maintenance employees at 751 Sout
Picueroca Streect.

WEILER adv that he has never employed anyone
using the name ERIC ! he could not identify artist
dravings of BRIC S,

On /17/68 _ at “Los Angeles, California  File # Log Angeles LU-_357h
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This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. Tt is the property of the FII and is louned to
your ugency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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INVESTIGATION CONCERNING LONG DISTANCE
TELEPHONE CALLS PLACEYD FROM TELEPHONZ
BCOTHS IN ST. FRANCIS HOTEL, LOS ANGELES,
CALIFORWIA

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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On April 25, 1963, the teleohone toll tickets of
21l long distance telenhone calls placed from the telephone
booths in the St. Francis Hotel, 5533 Hellywood Boulevard,
los Angeles, Californla, were made available to the FBI. The
identity of the recicientz of the telephone calls were
located and interviewed to ascertain the identity of the
caller. Investigation to dazte has failled to locate any
recipient of long disftance call from teleghone booth at
St. Francis Hotel who could furnish any information regarding
JAMZS EARL RAY,.
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INVESTIGATION REGARDING PURCHASE
OF JAPANESTE HANDCUIT'S BY RAY

On Aopril 16,

1968 RALPH D& JESU, Branch Manager,
Hollywood - Wilshire Bran

¢, Bank of America, Los Angeles,

California, adviced that vank money order 0799 19703 dated
Feoruzry 20, 1958 in the amount of %9.68 made payable to
Tiffany Interprises wag purchased by RAY, This money order
was endorsged by Tiffany IZ~terprises and was pald by this bank
on March 1, 1958,

2025 RELEASE UNDER E.O. 14176
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FEDERAL BUREAU OF INVEST‘!GATIO!

Date 4/30/68

On April 25, 3908, Mr. HERBERT F. GREENBERG was

contacted at his place of employment, 15640 South La Cienes
Boulevard, by SAS THSODODE M., GARDNER and GILBIRT G.
BENJAMIN, After being edvised of the identity of the con-~
tecting agents, he was interviewed regarding a purchase of
2 set of Jepanese handcuffs by ERIC S, GALTL, from the
International Police Ecguipnent Company, 806° South Robertson
Avenue, ILos Angeles, California.

GREENBERG stoted he is the owmer of the International
Police Equipnent Comnany, and that company ils operated by him
strictly on a mail order basis. He has no walk-in customers,
and the address of 805 South Robertson Avenue, is nothing more
than a meil drop uvtilized by him to receive mail directed to
the International Police Eaquipment Company. He has been
in business since 1953, and advertises pollce equipnment for
sale in all or tne "trash' debective magazines; hOJever, he
gocs not advertise hendeurrs. 1If a person ordered handcuffs
Trom his company, this person would have to have been &
foimer custoner DWucwnr s re-orders or would have to have

obtoined a cut,lodue aend oxrder blank from & vwrior customer.
CREEIBERG exnlained that the only adverltisements for handcuffs
for sale by his corwony ares contained in the police equipnent
cat11oﬂue tnﬂt is alco pvt out by his company. This cbqa1oruc
is iable Lo the pub11c, but is sent to =
custoner alo““ rﬂtn an original purchose. Hlo catalogue

15 not distributed by rall lists, nor does his company utilize
nailing lists in 1ts operatvion.

Regarding the Jopanese handculfs, GREENBERG stated
thot he formerly sold e Spanish-nzde handcuff, and has only
hendled & Japonese menufactured cuff for the last ninety or
one hundred days.

GREENBERG wes cdvised that 2 ncckage containing a
set of Japanese handcufls and a catalogue advertising police
equiviient for sale hod been mailed by the Tnternational POT ice
Bguivnent Company, 504 South Robertson Avenue, on March 16,
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on . 1t/25~ ?o/bwﬁ Ios Anceles, Celifornia o . 103

548 TYRODORRE G“"’ﬂ" :P“: GIIBERT G,
by - 3k oand G, J. n.OOi’-,... 3 (Ti"G)Date dictatedi}/BO/GS

This document contains neither recommundations nor conclusinns of the FRL It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its conlents are not to be distributed outside vour agency. o
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1968, to ERIC S. GALT, 5533 Hollywood Boulevaxrd. GREENBERG
advised thet he did not personally recall Tilling such an
order, but that he would check his records, and make avallable
all information regarding the order. In this regard,
GREBNBERG stated that he would most probsbly heve an original
purchase order signed by the buyer, which he would make
avallable.

During the lete afternoon of April 25, 19683,
GRLENBERG ftelepnonically contacted SA GARDHeR at the Los Angeles
FBY Qffice and advised that he had been in contact with the
secretary who handled hils company's records. She advised
that she had located the above-described purchase order made
by GALT, and that this order had been placed by him on
February 26, 19568. She further advised that GALT had paild
for the money order by check in the amount of $9.98, but
that for some reason the order had been delayed. GALT then
called the secretary on the phone and azsked her what had
happened and requested she fill the order immediately. The
secretary had then called GREENBERG and told him to ship the
order ilmmedlately. GREFVIIBERG advised that ne would have the
original order on the morning of April 26, 1968,

On April 26, 1968, GREENBERG was contacted at his
place of employment by SAS GARDNER and G. J. MOOREHEAD. At
this {time, GREENBERG made available the following documents
pertaining to the alve-described sale:

(L) One Air Meil envelope, postmarked February 26,
1968, addressed to Tiffany Enterprises, 8512 Whitworth Drive,
Ios Angeles, California, bearing a return address of ERIC S.
GALT, 5533 Hollywood Boulevard, Hollywood, California 90028,

(2) One typewritten letter, dated February 26,
1968, bearing the typewritten signature, ERIC S. GALT,
as well as a written signature in the same name.

Insceribed on the letter were various notations in

what appeared to be red-colored ball-point ink, and the
nuwnerals "993" in black ink. These notations, according to
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GREENBERG, were placed there by himself at the time he filled
the order. The above-described documents were inscribed on
the back upper left nond corners, "4/26/68, Ti, LA, Calif.”
by SA GARDIER,

Arter furnishing the above-described documents,
GREINBERG stated that he would nave €0 revize tne informetiosn
vreviously furnished by hin regerding vhe ofder and purchase
of the handcuffs by GALT. He steted that Tiffzny Enterprises
is also & mall order vusiness, and thaet two of the sslesmen
emploved by Tiffaeny occrsionally sell merchandise for him.
In this regerd, GREZUBIRG odvised that in 2ddition to the
catalogue containing advertisements of nolice ecuipnent for
sale, he also put out a brochure whﬂcn advertised the Japanese
hendcuffs. '

He has furnished a number of these brochures ©o
the Tiffany Enterprise szalesmen, and they place a sta:mp on
the brochure whicn indicestes to a customer that thesc hand-
cuffs czn be purcised through Tiffany IEnterprises However,
they do not carry handcuffs and any orders for them are
filled by him. Thie vould explein why GALT addiressed his
letter to Tiffeny Enterprises. The secretary for Tiffany
Enterprises, who is also utilized by him, advised him that
GALT paid for nis vurchese with a money order in the amount
of $9 98. Her name is JAUIE (last name unknown), end she
can be located st TifTany Enterprises. GREENBERG steted that
in talking with her, she mentioned thzat agents of the FBI
had already contacted her znd other members of Tirffany
Enterprises. GREBHEERG described the brochures furnished
to Tiffany Enterprises os a 82" by 11" green sheet, a number
of which were furnished %o Mr. FLOYD CLEMENS of Tiffany
Enterprises. :
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INVWSTIG VITON CONCERNTNG TFLnPHOHE
CALLS HMADE FROM LOS ANGELES TELEPHONE
LISTED TO ERIC, S, GALT DU\ING PLRIOD
NOVELBER, 1957 TG JANUARY, 1965

Inquiry &t the Pacific Te ] Telegraph
Company, 1113 Horth Gower Street, 10 ies, reflected

thzt beieﬂhon° number 4H9-5005 was = T; ERIC GALT at
1535 North Snrrano, ﬂparumupt 6, Los Angeles, from Hovember 27,
1957 to January 22, 19569.
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.
"I. .
'

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date h/20/68

Mr. GEORGZ HAC DONALD, Owner, Kirby Field and
Service, 11329 Soutn La Hirada, ”hl‘*ze , California, advised
he did not recognicze the photograpn of JAMZIS EARL RAY and
did not recognize any of RAY's aliases:

Eric Starvo Galft
Harvey Lownyer
John %Willard

MAC DONALD cid not recognize any of RAY's aliases
as being 2 customer, a member of the sales department, or
an applicant to Kirby's Sales and Service.

Mr. MAC DOWALD stated that on November 27, 1968,
he placed an zdvertissment in the Loz Angeles Herald
Examiner advertising for service and sales personnel.

The ad asked for men 18 to 45, no experience necessary,
pertaining in field and service and setting forth the
salaries that would be glven. He advised thet they had over
100 ¢alls through the telephone listed in the advertisement,
041-8767. OF these 100 calls they sliminated approximately
50 of the applicants by phone. Of the approximately 50
remaining, aponlications were mailed to them and out of theses
a pTOXLFEtelJ 20 pesople were called back and brought in for
interview, OFf the 20 interviewed, half were eliminated
through the interview, and the remaining ten were trained

in either sales or service. MAC DONALD stated that none

of those that were interviewed resembled JAMES EARL RAY

and he reviswed 21) names obtained through the phons calls
and applications and nons of them were similar to JAMES

EARL RAY, ERIC STARVO GALT, HARVEY LOWIYER, or JOHN WILLARD.

Mr. MAC DONALD pointed out that he opened his
shop on November %4, 1S67 just three weeks before the ad

vas placed.

On 4/20/08 a4 Whittier, California File # _Los Anzeles 44257k

by __SA FREDERICK T, BIGGHRS/vis Date dictated __H/20/58

This document contains neither recommendations vor conclusions of the FRI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed ovtside your agency.
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%ERAL BUREAU OF IILIVEST*IGAT”

Date __ 4/20/08

Mr-. JAMES T. MOORE, Field Manager, Kirvy Field
and Service, 11329 South La Mirada Boulevavrd, Whittier,
California, advised he did not recognize the photograph of
JAMES EARL RAY and did nou recognize any of RAY's aliases:

Eric Starvo Galt

Harvey Lowmyer

John Willard

MOORE did not recognize any of RAY's aliases as

being a customer, a memdber of the sales department, or an
applicant to Xirby's Sales and Service.

On L4/20/08 . _Mhittier, CaliTornia File # LOS Angeles 44-1571

h/20/58

EDIRICK L., BIGGERS/vis

[

, S8 B :
by .28 = Date dictated

This document contains neithor recomuendattons nor conclusions of the FHI. It iy the property of the FBY and is loaned to
your agency; it and its contents are not to ba distributed outside your agency. )
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 1/19/68

FRANK DEERSONM, Chief of Intelligence and Law
Enforcement, U, S. Coast Guard District Office, Number 19
Pine Street, furnished the following information:

The office does not keep a record of incoming
telephone calls which come through telephone number 437-2941,
Any person could call the bdbuilding through the switchboard
and call anyone in the building by name or extension,

DEERSON advised that there are 132 Coast Guard
employees in the District 0ffice.

DEERSON advised that many inquiries are made by
persons seeking a license as a marine cook or steward, or
for information on how to obtain seaman's. papers.

Persons checking information concerning marine
cooks and stewards positions are referred to tne Marine
Cooks and Stewards Union, Long Beach, California. Persons
inquiring about a seaman's license are referred to Commandor
HERB JOHNSCN, Marine Inspaction Office, Wilmington, California.

4/19/6§_at- Long Beach, California .. ,Los Angeles 44-1574
- '/ ) »
by SA WILLTAM S.‘BURTOﬁ/dlp

_
Date dictated 4/19/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the I'BI. 1t is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distnibuted outside your agency.
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